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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 

Número de l’acta: 132 
Tipus de sessió: Ordinària 
Data: 24/3/2025 
Hora: 15:00 
Lloc: Sala de Juntes 

Hi assisteixen:   Maria Alvarez, Ana Barajas (substitució Susana Surbirà), Ramon 
Barnadas, Tomás Blasco, Albert Bonillo, Marta Borrueco, Andres Chamarro, Ramon 
Cladellas, Jose Costa, sonia Darbra, Miquel Domènech, Silvia Edo, albert Espelt, Arnau 
Estévez, estel Gelabert, M. Jesús Nebrera, Beatriz San Roman, David Sánchez, Teresa 
Sánchez, Anna Vale, Jana vila 

No hi assisteixen:  Amets Echeguren, Eliy Fernández, Monica Gelpi, Harshita Harshita, 
Anna Jordana, Rut Massafret 

S’excusen: Joaquim T. Limonero, Aitana Martinez, Joan Pujol, Sara Rios, Olga Soler, Meritxell 
Torras 
ORDRE DEL DIA: 
1. Aprovació,si escau,de l’acta de l’última sessió de la JP de 27/1/2025
2. Informacions de l’Equip de Deganat
3. Aprovació, si escau, de la revisió del SGIQ
4. Aprovació, si escau, de la proposta de modificacions de les pautes d’avaluació de la
Facultat 
5. Aprovació, si escau, del calendari acadèmic del curs 2025-2026
6. Aprovació, si escau, del calendari d’avaluacions de les titulacions de la Facultat de
Psicologia del curs 2025-2026  segons els criteris establerts. 
7. Aprovació, si escau, del procediment per a sol·licitar el canvi de grup per causes
justificades. 
8. Aprovació, si escau, de la convocatòria d’eleccions del Degà o Degana de la Facultat
9. Afers de tràmit.
10. Torn Obert de Paraules.

PUNT 1: Aprovació, si escau, de l’acta de l’última sessió de la JP de 27/1/2025 
L’acta és aprovada per assentiment.  

PUNT 2: Informacions de l’Equip de Deganat. 
El Degà explica que aquest curs finalitza el mandat de l’actual Equip de Deganat i que, 
d’acord amb el punt 8 de l’Ordre del Dia, cal començar un procés electoral, per la qual cosa 
encoratja les persones de la Junta a presentar candidatures.  
A continuació informa sobre els temes següents: a) Els canvis de tipus logístic derivats del 
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nou nom de la Facultat; b) La modificació de normatives i reglaments que hauran d’ajustar-
se als nous estatuts de la UAB, ja en vigor; c) El mal funcionament de la xarxa WI-FI és un 
problema estructural a tot el Campus causat, principalment, per un servei defectuós del 
proveïdor principal. S’estan prenent mesures i s’estan fent intervencions que hauran de 
resoldre progressivament el problema. Cal, però, vehicular totes les queixes mitjançant 
OPINA; d) Està previst iniciar les obres d’un nou edifici, compartit amb l’Institut de 
Neurociències, on s’ubicaran els espais departamentals. Sobre aquesta qüestió el Degà ha 
fet ja una reunió amb els/les Directors/ores de Departament per a concretar la distribució 
interior del nou edifici. Tanmateix, cal que es contrueixi, al costat d’aquest edifici, un segon 
edifici dedicat exclusivament a activitats docents que encara no té calendari. Fins que tots 
dos edificis no estiguin enllestits no es farà el trasllat de la Facultat.  
 
El Vicedegà d’Alumnat i Promoció informa sobre les activitats que es duran a terme 
aquesta setmana al Saló de l’Ensenyament i sobre les xerrades que es fan periòdicament a 
la Facultat on s’aborden experiències laborals. Comenta que hi ha una bona coordinació 
amb les delegades de curs i que es volen analitzar de manera conjunta diversos aspectes 
sobre els continguts del Grau de Psicologia, com ara la sensació de l’alumnat de que hi ha 
massa repetició de continguts entre assignatures.  
 
La Vicedegana de Pràctiques Externes i Relacions Institucionals explica les implicacions 
logístiques que comporta reportar a la Seguretat Social el còmput d’hores de pràctiques 
que l’alumnat duu a terme en els diferents centres que col.laboren amb la nostra Facultat, 
i comenta que, possiblement, el calendari d’elecció i assignació de places per al curs 25-26 
tindrà algunes modificacions per tractar d’agilitzar els procediments administratius. 
 
El Secretari i Vicedegà d’Economia i Infraestructures informa dels temes següents: a) 
Atenent la demanda formulada per la Junta Permanent, es van fer consultes sobre la 
possibilitat de que alguna de les sessions de la mateixa es pogués fer en format virtual o 
híbrid. La resposta va ser que aquest tema no està ben regulat, però que la vocació de la 
UAB és que les seves reunions es facin en format presencial. Tot i així, si es decideix fer una 
sessió en format virtual o híbrid, cal seguir unes pautes que garanteixin la legitimitat de la 
presa d’acords. El Secretari comenta que aquestes pautes son logísticament força 
complexes i que és més adient fer servir el format presencial tot i la premura amb què, de 
vegades, ha calgut convocar les sessions per motius d’urgència; b) Es va fer una segona 
convocatòria d’eleccions al Sector C per a cobrir les cinc vacants d’aquest Sector a la Junta 
Permanent. Es van presentar dos candidats que van ser elegits amb quatre vots cadascú, i, 
per tant, són membres de la Junta Permanent i han estat convocats a la present sessió, 
però no han assistit; c) El proper dilluns, 31 de març es reunirà la Comissió d’Economia per 
elaborar els pressupostos de 2025 que espera presentar a la propera reunió de la Junta 
Permanent per sotmetre’ls a aprovació. 
 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explica que ja està convocada una reunió 
amb el professorat de les assignatures de segon semestre en la qual es donaran 
instruccions sobre diversos aspectes de l’activitat docent i dels tràmits administratius que 
cal seguir en determinades circumstàncies. Entre aquests aspectes destaca els 
procediments d’avaluació única i de traducció de proves avaluatives,  i el sistema 
d’assignació de l’alumnat als grups de pràctiques mitjançant SIGMA. Sobre aquest últim 
aspecte explica que molts problemes que s’han viscut en aquest semestre van estar 
causats per incidències informàtiques del sistema que s’han detectat quan el procès s’ha 
generalitzat a tot l’estudiantat de 2on, 3er i 4rt curs. Recorda que el curs passat es va dur 
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a terme un prova pilot que va permetre establir millores en el procediment. Recorda que 
som pioners en l’us de SIGMA per a fer l’auto-selecció dels grups de pràctiques i que, per 
tant, estem refinat la manera de posar-lo a punt. Finalment, destaca que totes les 
incidències que s’han detectat han de servir per a millorar el procès  
També comenta les accions en les que es treballa per tal d’obtenir el grau de satisfacció de 
l’estudiantat que permeti detectar aquells aspectes relacionats amb la docència 
susceptibles de millora, donada la dificultat en obtenir-la a partir dels Consells de Curs com 
ja s’ha indicat en altres ocasions. La Vicedegana vol fer explicit el reconeixement de la 
utilitat i la repercussió que els Consells de Curs han tingut en les accions de millora 
realitzades pels diferents equips de Deganat al llarg dels anys (de manera molt especial pel 
que fa a les modificacions del Grau en Psicologia, o a la creació d’assignatures optatives). 
En els darrers cursos, però, de la mateixa manera que s’ha constatat  la baixa participació 
de l’estudiantat en les enquestes sobre l’avaluació de l’actuació docent del professorat, 
també s’ha obtingut una molt baixa participació en els consells de curs. I aquest fet ha estat 
objecte de debat en la Comissio d’Afers Acadèmics i de Qualitat i en aquesta JP (veure actes 
de la CAAiQ de 22.4.2024 i de 20.3.2025  i acta JP nº 125 de 29.4.2024).  El SGIQ contempla 
en el procés “Satisfacció dels grups d’interès (PS05)” l’elaboració i implementació 
d’enquestes pròpies de manera puntual per valorar processos de manera més específica i 
que sorgeixin com a conseqüència d’alguna acció de millora. En aquest context s’ha 
dissenyat l’acció pilot “Tast” amb l’objectiu de poder recollir els comentaris dels estudiants 
sobre un aspecte concret i delimitat que pugui incidir en l’acció docent. Aquesta acció es 
durà a terme a les aules, en les sessions de grups de practqiues de 2 hores,  i tindrà una 
durada d’uns 20 minuts. S’informarà amb antelació al professorat que estigui al càrrec 
d’aquestes sessions per tal que faciliti el desenvolupament de la consulta. En el cas de 
detectar alguna necessitat, es durien a terme Grups Focals per determinar i  planificar les 
possibles accions de millora.   
Indica que des de l’Equip de Deganat es crearà un espai específic al Moodle  per a facilitar 
l’accès a tota aquella informació sobre reglaments i Bones Pràctiques, així com de tot el 
material relacionat amb l’activitat pròpia del centre.  

 
Finalment, informa que s’ha arribat a un acord amb el Vicerectorat de Personal Acadèmic 
i el Vicerector d’Estudis i Qualitat pel qual s’estabilitza l’estructura docent de les 
assignatures de primer i segon curs del Grau en Psicologia en cinc grups de teoria, deu de 
pràctiques d’aula i dinou de seminaris/pràctiques de laboratori.  Aquesta estructura es 
fonamental per a poder respectar la igualtat d’oportunitats de tot l’estudiantat, ja que 
permet que la mida dels grups sigui el més homogènia possible. 
 
 
PUNT 3: Aprovació, si escau, de la revisió del SGIQ 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explica en quin punt ens trobem del procés de 
renovació de l’acreditació de la Facultat per part de l’AQU:  l’AQU ha iniciat ja el procés 
d’obtenir l’avaluació independent de l’estudiantat, però que encara no és definitu el calendari 
que en que es dura lloc la vistia al centre del comité d’avaluació extern (CAE). 
 
Fa especial èmfasi en el SGIQ com a eina que permet orientar les accions destinades a millorar 
les activitats docents i el funcionament de la Facultat. En aquest sentit expressa com  el procés 
Satisfacció dels grups d’interès (PS05) ha permés fer el seguiment i detectar la necessitat de 
milores una eina efectiva de col·laboració, participació i debat per part del professorat i 
l’estudiantat de com ha de ser la Facultat (vegeu punt 2).  
    
Com consta l’informe, i com a resum,  en aquesta revisió no s’ha realitzat canvis significatius, i 



4  

es continua l’optimització de recursos focalitzant en els indicadors. En aquest sentit, es 
continua, minimitzant l’us d’indicadors de difícil recopilació i s’opta per indicadors recollits a 
Bases de Dades i programari emprat a la Universitat. La revisió no ha detectat cap anomalia en 
el funcionament dels processos SGIQ. Considerem que tenim un SGIQ ben implementat que 
ens permet adaptar les necessitats del centre al context dinàmic en el que estem. L’informe 
també recull que hem de continuar avançant en l’ús com a eina del SGIQ per la millora en la 
nostra vocació de servei públic docent encaminat a l’excel·lència en la docència. 
 
Tot seguit, la revisió del SGIQ proposada és aprovada per asentiment.  
 
PUNT 4: Aprovació, si escau, de la proposta de modificacions de les pautes d’avaluació 
de la Facultat 
La Vicedegana exposa que la Comissió d’Afers Acadèmics i de Qualitat reconeix la 
necessitat de reglamentar la manera en que es fan públiques les qualificacions de les 
evidències d’aprenentatge. Aquest fet va suscitar la necessitat d’establir-ne també el 
termini de publicació de les mateixes. La CAAiQ  va posar de  manifest que calia un debat 
més profund per a arribar un acord sobre aquest termini. I per això s’acordà que el 
vicedeganat d’Afers acadèmics i Qualitat transmetrà a tot el professorat que la 
comunicació pública de les qualificacions s’ha de fer usant el NIA com a identificador i 
demanar retirar de l’Ordre del Dia la proposta de modificació de les pautes avaluatives per 
incorporar tant la manera com els terminis en una única proposta.   
 
PUNT 5:  Aprovació, si escau, del calendari acadèmic del curs 2025-2026 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat fa alguns aclariments sobre les 
característiques del calendari i informa que la sessió d’acollida a l’alumnat de primer curs 
es farà el 8 de setembre i es programaran diverses activitats que es desenvoluparan al 
llarg del matí. Aquest calendari contempla el dia 13 de maig de 2026 com Festa de la 
Facultat. (veure annex 1)  
Tot seguit, la proposta de calendari acadèmic és aprovada per assentiment.  
 
PUNT 6: Aprovació, si escau, del calendari d’avaluacions de les titulacions de la Facultat 
de Psicologia del curs 2025-2026  segons els criteris establerts. 
Aquest punt es retira de l’Ordre del Dia perquè per manca de temps no va ser tractat en la 
Comissió d’Afers Acadèmics i de Qualitat. 
 
PUNT 7: Aprovació, si escau, del procediment per a sol·licitar el canvi de grup per causes 
justificades. 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat detalla que la Facultat va aprovar en Junta 
Permanent del 24 de gener de 2022 els criteris per la sol·licitud de canvis de grup de 
pràctiques. Aquest criteris contemplen motius justificats de salut, laborals, de transport, 
o de solapaments horaris amb altres assignatures. Vista l’alta demanda de sol·licituds de 
canvi de grup es considera necessari emfatitzar que el centre atèn la sol·licitud d’aquests 
canvis en aquelles situacions que es poden acreditar de manera fefaent. I per això la 
CAAiQ fa la proposta de revisar el procediment per sol·licitar el canvi extraordinari de 
grups de pràctiques i fer-hi constar la documentació acreditativa que ha d’acompanyar la 
seva sol·licitud (veure annex 2).  
Es plategen diferents questions que son resoltes per la Vicedegana i, tot seguit, la 
proposta és aprovada per assentiment. 
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PUNT 8: Aprovació, si escau, de la convocatòria d’eleccions del Degà o Degana de la 
Facultat   
El Secretari explica que els terminis i processos de cadascuna de les fases seran vàlids 
independentment de que hagin entrat en vigor o no els estatuts de la UAB, però que el 
que si variarà, en funció d’aquests, seran les ponderacions de vot de cadascun dels 
estaments. Les característiques d’aquestes ponderacions vindran definides des de la 
Secretaria General i seran d’aplicació en el nostre procés electoral. 
Tot seguit, la proposta de calendari és aprovada per assentiment.  
 
PUNT 9: Afers de tràmit. 
La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat informa d’una errada en el llistat 
d’assignatures de Màsters i Graus que oferien Avaluació Única i explica els motius que van 
donar lloc a la mateixa. Per corregir-la, cal retirar del llistat l’assignatura “Aplicacions 
forenses: Procediments de caràcter penal” a partir del curs 25-26, per la qual cosa demana 
el vist-i-plau de la Junta Permanent, la qual ho concedeix per assentiment.   
 
 
PUNT 10: Torn obert de paraules. 
No hi ha cap intervenció. 
 
 
Sense cap més assumpte per tractar, el dia 24/3/2025, a les 17.20 hores, el President aixeca 
la sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta.  

 
El Secretari Vist i plau 

El President 
 
 
 
 

Tomás Blasco Ander Chamarro   
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ANNEX 1   
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CANVI EXTRAORDINARI DE GRUP DE PRÀCTIQUES (revisat) 
REVISIÓ DELS CRITERIS D’APLICACIÓ A LA RESOLUCIÓ 

(aprovats per la Junta Permanent de la Facultat el 24 de gener de 2022) 
 

(1) La sol·licitud s’ha de presentar en el termini fixat al calendari de tràmits de la 
Facultat, fent-ne la petició a través de l’eformulari Compatibilització de grups de 
pràctiques. Les peticions presentades fora de termini es denegaran d’ofici. 
(revisat) 
 

(2) El motiu del canvi sol·licitat ha d’estar justificat i acreditat documentalment, amb 
dades actualitzades, en el moment de la petició. (revisat) 
 

(3) (revisat) 
 

MOTIUS CONSIDERATS DOCUMENTACIÓ ACREDITATIVA 

LABORALS 

 
Contracte laboral vigent 

+ 
Horari laboral detallat (document signat 
digitalment per l’empresa) 
 

SALUT 

 
Informe mèdic i/o psicològic actualitzat 
(signat digitalment) 
 

SOLAPAMENT D’HORARIS 

 
Detall del solapament (indicar amb quins 
grups de pràctiques i de quines 
assignatures) 
Conveni de pràctiques externes (període, 
dies i horari detallats) 
 

DIFICULTATS PER ARRIBAR AL 
CAMPUS 

 
Certificat d’empadronament actualitzat 
Horari detallat del transport públic utilitzat 
per arribar al Campus 
 

 
 

(4) El canvi s’autoritzarà sempre que la capacitat del grup sol·licitat ho permeti. La 
revisió de totes les peticions de canvi sol·licitades, que afectin a tots els grups d’una 
mateixa assignatura, es farà alhora per garantir que la capacitat dels grups quedi 
equilibrada. 
 

(5) Publicada la resolució, els canvis autoritzats seran definitius. En cap cas es podrà 
renunciar al nou grup assignat. 

ANNEX 2  
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